
Deltagare Svemo

Tomm Holm (TH)	Sammanställande
Patricia Eneroth (PE)	Ledamot
Johan Andersson (JA)	Ledamot
Fredrik Johansson (FJ)	Ledamot
Jonas Nordberg (JN)	Koordinator

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

2. Föregående protokoll lades till handlingarna

3. Rapporter

A. Ekonomi (PE)

Följer budget enligt plan.

B. FIM (PE)

Tomm har nu med godkänt resultat genomfört utbildning för att få internationell licens.

Det kommer fortlöpande uppdaterade listor på godkända hjälmar enligt den nya FIM-standard. Hemsidan för godkända hjälmar finns [här->](#).

C. FIM Europe (PE)

FIM Europe kommer nu börja använda applikationen Sportity likt VM. Se [länk här->](#)

D. Säkerhet (JA)

Johan rapporterar från säkerhetsrådets möte den 2:e mars. Hjärntrappan kopplat till utbildningen "Return to Race" diskuterades. Diskussion kring en enkel LABC-utbildning kopplat till licens var även uppe.

E. Statistik förarlicenser

Med februari räknat har licensförsäljningen minskat 11 % i jämförelse med samma period 2025. Sektionen följer utvecklingen framåt och även korrelationen mellan tävling- och träningslicens. En del förklaras förmodligen av den felande synkningen mot IdrottOnline.

F. Landslagsledning

Den nya gruppen fortsätter med sitt arbete inför säsongen. De ska ha ett fysiskt möte på första SM:et i Vimmerby.

G. Ungdom

Sektionen ska se över arbetsflödet för att lägga upp guldhjälmsutbildning och till slut erhålla licens.

H. Miljö

Inget att rapportera.

I. SM/JSM/DSM/VRM/USM

Ett arrangörsmöte ska ske den 31/3 för SM och 1/4 för USM. Samtliga juryordförande är tillsatta på SM-deltävlingarna samt supervisors på USM.

J. VM

Eddie Karlsson tog en fjärde plats i årets säsong av FIM SuperEnduro. Sektionen gratulerar till denna prestation.

11 svenskar är anmälda till första VM:et i Italien.

K. EM

6 svenskar är än så länge anmälda till första EM:et i Ungern.
7 svenskar är än så länge anmälda till första MiniEnduro:n i Frankrike.

L. Utbildning

Inga fler kurser centralt är inbokande för detta år än.

M. RIG

Till hösten börjar 5 av totalt 8 elever som är enduro-inriktade.

N. 6DAYS-LAG-VM

Inget att rapportera.

O. Supervisorrapporter

Fredrik rapporterar från tävlingarna som gått under perioden. Det finns en del oavslutade tävlingar under årets första tävlingar, kontakta kansliet om ni behöver hjälp eller har tappat behörigheten mot tävlingen.

P. Regler

Projektet S12, en regelbok (NT+SR), som skulle bli klart 2025 är nu flyttat till 2026 slut. Arbetet som gjordes 2025 har nu flyttats över och justerats efter regeländringarna som gjordes till 2026 års SR. Enduron hade kommit långt i projektet när det centralt pausades. TH och JN ska nu återuppta arbetet.

Sektionen ska förtydliga regeln kring förbudet med åkning med hoodie då det är luvan i sig man vill angripa.

Sektionen ska skicka in ett förslag om ändring av NT i enlighet med det internationella reglementet kring regeln om kontrollreglaget minsta diameter av den så kallade ändkulan.

Q. Distrikt

Distriktsmötet genomfördes hos Vrigstad MK i helgen den 21/3. Södra-, Västra-, Östra- samt Nedre Norra distriktet fanns representerade på mötet. Mycket fokus låg på ungdomar och möjligheter till stöttning.

4. Beslutfattande frågor mellan mötena

Dispensärenden har hanterats.

5. Ärenden

Dispensärenden hanterades.

(Ärenden skrivs med detaljerat i ett separat dokument)

Kommande sektionssmöten → 21/4

6. Mötet avslutades